

(Stock Code: 599)

28 July 2022

Dear Shareholders,

ELECTION OF LANGUAGE AND MEANS OF RECEIPT OF CORPORATE COMMUNICATIONS

In accordance with Rules 2.07A and 2.07B of the Rules Governing the Listing of Securities on The Stock Exchange of Hong Kong Limited and the articles of association of E. Bon Holdings Limited (the "Company"), the Company will make arrangements described below to ascertain your preferences to receive future corporate communication(s) ("Corporate Communication(s)") of the Company, which means any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of the securities of the Company, including but not limited to (a) the directors' report, annual accounts together with a copy of the auditor's report and, where applicable, the summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, the summary interim report; (c) notice of meeting; (d) listing document; (e) circular and (f) proxy form, in the following manners:

- (i) to read the website version of all future Corporate Communications in electronic form published on the Company's website at <u>www.ebon.com.hk</u> (the "Website Version") in place of printed copies, and to receive a printed notification letter of the publication of the Website Version of the Corporate Communications on the Company's website;
- (ii) to receive the printed version of all future Corporate Communications in English language only;
- (iii) to receive the printed version of all future Corporate Communications in Chinese language only; or
- (iv) to receive the printed version of all future Corporate Communications in both English and Chinese languages.

In order to increase efficiency in communication with shareholders of the Company, to contribute to environmental protection, and for the purpose of saving printing and mailing costs, the Company highly recommends you to select the Website Version. To make your election, please mark "\sqrt{"}" in the appropriate box on the enclosed Reply Form (the "Reply Form"), sign and return it by post using the mailing label at the bottom of the Reply Form (if post in Hong Kong) or by hand delivery to the Company c/o the branch share registrar of the Company, Tricor Abacus Limited (the "Branch Share Registrar") at Level 54, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Hong Kong (address will be changed to 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong with effect from 15 August 2022). If you post your Reply Form outside Hong Kong, please affix an appropriate stamp.

If the Company does not receive a duly completed and signed Reply Form or any response in writing indicating any objection from you on or before 26 August 2022, you will be deemed to have consented to receiving the Website Version of all future Corporate Communications and a notification letter of the publication of the Corporate Communications on the Company's website will be sent to you in future.

You are entitled at any time to change your elected choice of language(s) and means of receipt of the Corporate Communications by providing reasonable prior notice (of not less than 7 days) in writing to the Branch Share Registrar or by sending an email to ebonholdings-ecom@hk.tricorglobal.com. Even if you have chosen (or are deemed to have consented) to receive the Website Version of all future Corporate Communications, if for any reason, you have difficulty in receiving or gaining access to the Website Version of the Corporate Communications, the Company will upon request in writing to the Branch Share Registrar or by email to ebonholdings-ecom@hk.tricorglobal.com promptly send the Corporate Communications to you in printed form, in both English and Chinese, free of charge.

Please note that all future Corporate Communications (in both English and Chinese) will be available in accessible format on the Company's website at www.ebon.com.hk and the website of HKEXnews at www.hkexnews.hk.

Should you have any queries relating to this letter, please contact Enquiry Hotline of Tricor Abacus Limited at (852) 2980 1333 from 9:00 a.m. to 5:00 p.m., Monday to Friday (excluding Hong Kong public holidays).

Yours faithfully, For and on behalf of E. Bon Holdings Limited Yu Chi Wah Company Secretary

Encl.



(股份代號: 599)

各位股東:

選擇公司通訊的語言版本及收取方式

根據香港聯合交易所有限公司證券上市規則第2.07A及2.07B條及怡邦行控股有限公司(「本公司」)組織章程細則,本公司將作出下述安排,以確定 閣下選擇收取本公司日後之公司通訊(「公司通訊」)的方式。公司通訊指本公司發出或將予發出以供其任何證券的持有人參照或採取行動的文件,其中包括但不限於: (a)董事報告、年度賬目連同核數師報告及(如適用)財務摘要報告; (b)中期報告及(如適用)中期摘要報告; (c)會議通告; (d)上市文件; (e)通函及(f)代表委任表格。 閣下可選擇:

- (i) 瀏覽所有日後以電子方式上載於本公司網站www.ebon.com.hk之公司通訊的網上版本(「網上版本」),以代替收取印刷版本,並收取有關公司通訊的網上版本已在本公司網站刊發之通知信函印刷本;
- (ii) 僅收取所有日後公司通訊的英文印刷版本;
- (iii) 僅收取所有日後公司通訊的中文印刷版本;或
- (iv) 同時收取所有日後公司通訊的英文及中文印刷版本。

為增加與股東溝通的效率、響應環保、節省印刷與郵寄成本,本公司極力推薦 閣下選擇收取公司通訊的網上版本。在作出 選擇時,請 閣下於隨本函附上的回條(「回條」)上適當空格內劃上「✓」號,簽署後利用回條下方的郵寄標籤將之以郵遞 (如在香港投寄)或專人送達本公司的香港股份過戶登記分處卓佳雅柏勤有限公司(「股份過戶登記分處」),地址為香港 皇后大道東183號合和中心54樓(地址將於二零二二年八月十五日起更改為:香港夏愨道16號遠東金融中心17樓),以轉交本 公司。倘 閣下在香港以外的地方投寄回條,請貼上適當郵票。

倘本公司於二零二二年八月二十六日或之前未收到 閣下正式填妥並簽署的回條或任何表示反對的書面回覆,則 閣下將作 視為已同意收取所有日後的公司通訊的網上版本,而本公司日後將會向 閣下發送有關公司通訊的網上版本已在本公司網站 刊發的通知信函。

閣下有權隨時於合理時間內事先(不少於七天)向股份過戶登記分處發出書面通知或發送電郵至 ebonholdings-ecom@hk.tricorglobal.com,要求更改 閣下已選擇的公司通訊的語言版本及收取方式。倘 閣下選擇(或被視為已同意)收取所有日後公司通訊網上版本,基於任何原因在收取或查閱公司通訊網上版本時遇到困難,本公司將應股份過戶登記分處接獲書面要求或電郵要求(發送至ebonholdings-ecom@hk.tricorglobal.com),立即向 閣下發送公司通訊的英文及中文印刷版本,費用全免。

請注意,所有日後公司通訊的英文及中文版本會以可供查閱的格式登載於本公司網站www.ebon.com.hk及香港交易所披露易網站www.hkexnews.hk。

倘 閣下對本信函有任何查詢,請於星期一至星期五(香港公眾假期除外)上午 9 時至下午 5 時致電卓佳雅柏勤有限公司諮詢熱線,電話號碼為 (852) 2980 1333。

代表

怡邦行控股有限公司 俞志燁

公司秘書

謹啟

二零二二年七月二十八日

附件

To:	E. Bon Holdings Limited ("the Company") (Stock Code: 599) c/o Tricor Abacus Limited Level 54, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Hong Kong (address will be changed w.e.f. 15 Aug 2022 to 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, HK)	'orm 回 致:	條 恰邦行控股有限公司(「本公司」)(股份代號:599) 經卓佳雅柏勤有限公司轉交 香港皇后大道東 183號合和中心 54樓 (地址將於二零二二年八月十五日起更改為香港夏愨道 16號遠東金融中心 17樓)
I/We v 本人	would like to receive the Corporate Communications* of the Company in the manno /我們希望以下列方式收取貴公司之公司通訊*:(請僅在下列其中 一個空	er as indica E 格 內劃上	ed below: (Please mark "✔" in ONLY ONE of the following boxes) 「✔」號)
	to read the Website Version of all future Corporate Communications in electronic form pub publication of Corporate Communication on the Company's Website; OR 瀏覽所有日後以電子方式上載於本公司網站之公司通訊的 網上版本 ,以代替收取印		
	Email Address 電郵地址	,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,	7,000
	email address is provided, a printed notification letter of the publication of provide the email address in English Block Letters and the email address is u (本公司日後會在公司通訊於本公司網站發佈時發出通知至以上提伊刊發的通知信函予 閣下。請以英文正楷填寫電郵地址,以上電郵	f the Website used for notif 供之電郵地址 地址僅供作	(如有)。如未有提供電郵地址,則會發出公司通訊的網上版本已在本公司網站 通知公司通訊已獲發佈用途。)
	to read the Website Version of all future Corporate Communications in electronic form published on the Company's Website in place of printed copies, and to receive a printed notification letter of the publication of the Website Version of the Corporate Communications on the Company's Website; OR 瀏覽所有日後以電子方式上載於本公司網站之公司通訊的 網上版本 ,以代替收取印刷版本,並收取有關公司通訊的網上版本已在本公司網站刊發之通知信函印刷本; 或		
	to receive the printed version of all future Corporate Communications in English language only; OR 僅收取所有日後公司通訊的 英文印刷版本:或		
	to receive the printed version of all future Corporate Communications in Chinese language only; OR 僅收取所有日後公司通訊的 中文印刷版本 ; 或		
	to receive the printed version of all future Corporate Communications in both English and Chinese languages . 同時收取所有日後公司通訊的 英文及中文印刷版本 。		
	of Shareholder (in BLOCK LETTERS) : 名 (以正楷填寫)		
Signatu 簽署	rre: Date: 日期		Contact Phone Number: 聯絡電話
3. By so 在 Share an er 股東 5. If yo 如屬 6. For t	ee complete all your details clearly. Please specify your name and address clearly in ENGLISH BLOCK LETTER on BIT 清楚技典 保持資料。每5 图下後期上下藏本回集,請於本回條左上为用英文正带清楚註明 關下的姓名及 roangany does not receive a duly completed and signed Reply Form or any response in writing indicating any object communications and a notification letter of the publication of the Corporate Communications on the Company 公司於一寨——年八月二十六日或之前未收到 關下正式填变迹象署的回錄或表示反對的書面回覆,则 關下的稅稅,如此可能不可能可能以不可能不可能以不可能不可能以不可能可能以不可能以不可能以不可能以	f receiving printer Communication @hk.tricorglob ry in respect of the	d copies, you have expressly consented to waive the right to receive Corporate Communications in printed form s by providing reasonable prior notice (of not less than 7 days) in writing to Tricor Abacus Limited or by sendin L.com。要求更改彼等已選擇的公司通訊的語言版本及收取方式。 e joint holding should sign this Reply Form in order to be valid.
* Corpo sumr * 公司: PERSON Company share reg PDPO. A 所定義的 並將在必	wate Communication(s) includes but not limited to (a) the directors' report, annual accounts together with a copy nary interim report; (c) notice of meeting; (d) listing document; (e) circular and (f) proxy form. 通訊其中包括但不限於: (a) 董事報告、年度集目建同核數節報告及(如週刊)財務簡要報告: (b)中期 (a) LINFORMATION COLLECTION SYATEMENT "Possend Date" in its sourcet be the mosaus general to the consequence of the consequen	y of the auditor 用報告及(如適 mal data" in the P ons and/or reques rification purpose ress. 收集個人 表格上之指示及 本公司於上述地址	s report and, where applicable, the summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, the summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, the state of the property of the pro
Please cut	along the dotted line 請沿虛線剪下)		
			Mailing Label 郵寄標籤
Pleas	e cut the mailing label and stick this on an envelope to return the Reply Form to us. No postage stamp is required for local mailing		Tricor Abacus Limited 卓佳雅柏勤有限公司
半	問下安同此同攸时, 法 够此到安堙筮前比以广封上。		Freepost No. 簡便回郵號碼: 37

Hong Kong 香港

當 閣下寄回此回條時,請將此郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄, 閣下毋須支付郵費或貼上郵票